
HENKILÖKUNNAN TAUKOTILAN 

YLLÄPITOSIIVOUS  päiväkeskus 2. kerros 

 

 
5 x viikko 

 

 

 Täydennä paperit (myös 

saippua) 
 

HUOM! Puhtain käsin, 

ilman käsineitä  

  

 

 Vaihda tiskipöydälle 

puhdas tasopyyhe 

 

 Tyhjennä roska-astiat 

(myös kaapissa oleva) 

 

 Pyyhi tasopinnat 

(pöydät, ikkunalaudat, 

kaappien ovet, 

kahvinkeitin ja keittimen 

ympärys sekä alakaappi 

tarvittaessa) 

 

 Pese käsienpesuallas  

 

 Pyyhi lattia tai puhdista 

yhdistelmäkoneella 
 

 

 

Käsipyyhepaperi 

 

 

WC-paperi 

 

 

Tiskipöytä 

 

 

 

Tasopyyhe 

 

 

 

Roska-astia 

 

 

 

Tasopinta – esim. 

pöydän pinta 

 

 

 

Käsienpesuallas  

 

 

  

Yhdistelmäkone 


